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Protokół nr XVIII.2020 
XVIII Sesji Rady Gminy Ręczno 

dnia 29 grudnia 2020 r. 
RG.0002.6.2020 

rozpoczęcie godz. 10:00 
zakończenie godz. 11.32 

              Miejsce obrad – sala „Wspólny Dom”  w Ręcznie  

 
         Obecni radni        Nieobecni radni                                                                  
 

1. Betka Włodzimierz              
2. Dembowski Adam             
3. Felecka-Tręda Mariola 
4. Filocha Jan                 
5. Flasz Ewa  
6. Michalski Kazimierz                  
7. Ociepa Jarosław 
8. Olszta Małgorzata                
9. Patura Jolanta     
10. Piętos Dominika     
11. Skrobek Marek     
12. Synderecka Agnieszka   
13. Świstak Robert     
14. Zawada Mirosław 

        

O godz. 10:00 Przewodniczący Mirosław Zawada otworzył XVIII Sesję Rady Gminy 
Ręczno, powitał radnych oraz osoby zaproszone na obrady: Wójta Gminy Piotra Łysonia, 
Zastępcę Wójta Marcina Kusa, Zastępcę skarbnika Justynę Pabich i Adwokat Paulinę 
Kłosowicz-Madalińską. 

 Dnia 18 grudnia 2020 roku zmarł radny Rady Gminy Ręczno Pan Zdzisław 
Konarski. Wszyscy zebrani na sesji uczcili pamięć radnego Zdzisława Konarskiego 
minutą ciszy. 

Na podstawie listy obecności w obradach bierze udział 14 radnych, co stanowi 
kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. Listy obecności radnych 
i gości stanowią pisemne  załączniki do protokołu. 
 

Punkt 2 
Wnioski do proponowanego porządku obrad 
 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Wnioski do proponowanego porządku obrad. 
3. Wnioski do protokołu XVII sesji Rady Gminy Ręczno. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie z prac Rady Gminy Ręczno i komisji stałych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ręczno na lata 2021-2030. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ręczno na 2021 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ręczno 

na lata 2020-2030. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ręczno na 2020 rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Ręczno 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
na 2021 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Ręczno w roku 
szkolnym 2020/2021. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody 
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ręczno. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 
2021 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy komisji stałych i Rady Gminy 
na 2021 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpoznania i rozpatrzenia petycji wniesionej w związku 
z zamiarem przekształcenia Szkoły Podstawowej w Stobnicy w szkołę filialną. 

16. Sprawy różne. 
17. Zamknięcie sesji. 

 
Punkt 3 

Wnioski do protokołu XVII Sesji Rady Gminy Ręczno 
 

Radni nie zgłosili wniosków do protokołu XVII sesji. 
 

Punkt 4 
Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami 

 

Wójt Gminy Piotr Łysoń przedstawił sprawozdanie z ważniejszych działań, podejmowanych 
decyzji oraz wydanych zarządzeń w okresie miedzy sesjami - sprawozdanie stanowi 
pisemny załącznik do protokołu. 
 

Punkt 5 
Sprawozdanie z prac Rady Gminy Ręczno i komisji stałych 
 

 Przewodniczący Mirosław Zawada złożył sprawozdanie z pracy Rady Gminy Ręczno 
za 2020 r., sprawozdanie stanowi pisemny załącznik do protokołu. 

 Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetu i Infrastruktury przedstawił przewodniczący 
komisji Jan Filocha, sprawozdanie stanowi pisemny załącznik do protokołu.  

 Przewodnicząca Małgorzata Olszta przedstawiła sprawozdanie z pracy Komisji 
Edukacji i Ochrony Zdrowia za 2020 r., sprawozdanie stanowi pisemny załącznik do 
protokołu.  

 Przewodnicząca Ewa Flasz przedstawiła sprawozdanie z pracy Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji za 2020 r., sprawozdanie stanowi pisemny załącznik do protokołu. 

 Przewodniczący Marek Skrobek złożył sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 
2020 r., sprawozdanie stanowi pisemny załącznik do protokołu.  

 
Punkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ręczno na lata 2021-2030 
 

Wójt Gminy Piotr Łysoń 
Budżet gminy jest rocznym planem dochodów i wydatków oraz przychodów i rozchodów 
uchwalony w formie uchwały budżetowej na rok budżetowy. Rok budżetowy kończy się 
równo z rokiem kalendarzowym. Uchwała budżetowa stanowi podstawę gospodarki 
finansowej gminy. Szczegóły budżetu zostały zawarte w części objaśniającej liczbowej oraz 
części objaśniającej opisowej. W ustawowym terminie do 15 listopada przedłożyłem radnym 
projekt budżetu. Projekt także trafił do Regionalnej Izby Obrachunkowej wraz z objaśnieniami 
w celu zaopiniowania przez tą instytucję. Regionalna Izba Obrachunkowa sprawuje nadzór 
nad gospodarką finansową gminy. Opinia RIO jest pozytywna, ona będzie za chwilę  
państwu przeczytana. Państwo radni zapoznali się z projektem. Była dyskusja, uwagi, które 
uwzględniliśmy. A więc jest to wspólny budżet. Budżet jest, jak na nasze warunki, dobry, 
rozwojowy, z inwestycjami na poziomie ponad 1,8 mln zł. Dochody budżetu zaplanowane na 
następny rok wynoszą 17 987 805,95 zł, natomiast wydatki 18 134 508,95 zł, a deficyt 
budżetu 146 703,00  zł. Dla przypomnienia budżet z tamtego roku z grudnia - dochody nasze 
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opiewały na sumę 16 632 000,00 zł, natomiast  wydatki 16 811 221,00 zł. Deficyt w tamtym 
budżecie z poprzedniego roku był zaplanowany na poziomie prawie 400 000,00 zł, a na 
inwestycje mieliśmy 415 000,00 zł. A w tym roku, tak jak wspomniałem, na inwestycje 
będziemy mieli 1 821 000,00 zł. Jest to znaczna różnica a deficyt właściwie nieistniejący, do 
końca roku na pewno nie będzie istniał, gdyż wzorem tego roku na zaplanowany deficyt 
400 000,00 zł nie weźmiemy ani złotówki kredytu. Chciałbym też nadmienić, że dzięki 
dotacjom uzyskanym będziemy realizowali inwestycje „Budowa wodociągu centralizacja 
stacji uzdatniania wody Paskrzyn Ręczno”. Także będziemy realizowali „Budowa drogi 
powiatowej Majkowice - Zbyłowice w zakresie przebudowy nawierzchni na odcinku Będzyn – 
Zbyłowice”. Zaplanowana jest, złożony jest wniosek także na drogę Łęki Królewskie do 
granic gminy oraz Majkowice Kresy, także droga dojazdowa do pól, wykonanie dokumentacji 
Dęba Pod Lasem. Największą naszą inwestycją będzie remont Szkoły Podstawowej 
w Ręcznie - jest  to kwota 957 000 zł, natomiast w oświacie jeszcze planujemy zakup pieca 
centralnego ogrzewania do szkoły w Stobnicy i także zakup kosiarki samojezdnej. 
Dodatkowo, gdzie nie ujęte jest w zał. 5., będziemy realizowali wytyczenie drogi Hylowizna, 
ale to już będzie z wydatków bieżących oraz granty sołeckie  Ręczno, Nowinki, Zbyłowice. 
W wydatkach bieżących będziemy chcieli też utwardzić ulicę Poprzeczną i dokończyć drogę 
na Podole. Także w tym roku chcielibyśmy z lasami zamienić się w końcu na drogi do 
Nowinek i na  ul. Spółdzielczą. 
 

Zastępca skarbnika Justyna Pabich przedstawiła uchwały Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 16 grudnia 2020 roku tj.: uchwałę nr II/295/2020 
w sprawie opinii dotyczącej projektu budżetu Gminy Ręczno na 2021 rok i uchwałę 
nr II/296/2020 w sprawie opinii do projektu uchwały o wieloletniej prognozie finansowej oraz 
możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetu Gminy Ręczno (uchwały stanowią 
pisemne załączniki do protokołu).   
 

Wójta  Gminy Piotr Łysoń  
Jeszcze chciałem państwu wyjaśniać, że projekt budżetu był opiniowany przez Regionalną 
Izbę Obrachunkową. Był to pierwotny projekt, który był złożony 15 listopada, gdzie jeszcze 
nie uwzględniliśmy 850 000,00 zł z funduszy rządowych. Później te dane w autopoprawkach 
zmieniły się na naszą korzyść, mniejszy deficyt i większe dochody. 
 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Ręczno na lata 2021-2030 (w. zwykła) 
 

Wynik głosowania: obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 
ZA - 14 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Filocha Jan; Flasz 
Ewa; Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura Jolanta; Piętos 
Dominika; Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 
 

Uchwała nr XVIII.118.2020 Rady Gminy Ręczno z dnia 29 grudnia 2020 r. stanowi pisemny 
załącznik do protokołu. 
 

Punkt 7 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ręczno na 2021 rok 
 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
Wynik głosowania: obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 
ZA - 14 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Filocha Jan; Flasz 
Ewa; Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura Jolanta; Piętos 
Dominika; Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 
 

Uchwała nr XVIII.119.2020 Rady Gminy Ręczno z dnia 29 grudnia 2020 r. stanowi pisemny 
załącznik do protokołu. 
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[ W tym miejscu przewodniczący ogłosił przerwę w obradach od godz.11:02 do 11:15 ] 
 

Punkt 8 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ręczno 
na lata 2020-2030 
 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
Wynik głosowania: obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 
ZA - 14 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Filocha Jan; Flasz 
Ewa; Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura Jolanta; Piętos 
Dominika; Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 
 

Uchwała nr XVIII.120.2020 Rady Gminy Ręczno z dnia 29 grudnia 2020 r. stanowi pisemny 
załącznik do protokołu. 
 

Punkt 9 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ręczno na 2020 rok 
 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
Wynik głosowania: obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 
ZA - 14 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Filocha Jan; Flasz 
Ewa; Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura Jolanta; Piętos 
Dominika; Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 
 

Uchwała nr XVIII.121.2020 Rady Gminy Ręczno z dnia 29 grudnia 2020 r. stanowi pisemny 
załącznik do protokołu. 
 

Punkt 10 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Ręczno 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
na 2021 rok 
 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
Wynik głosowania: obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 
ZA - 14 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Filocha Jan; Flasz 
Ewa; Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura Jolanta; Piętos 
Dominika; Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 
 

Uchwała nr XVIII.122.2020 Rady Gminy Ręczno z dnia 29 grudnia 2020 r. stanowi pisemny 
załącznik do protokołu. 
 

Punkt 11 
Podjęcie uchwały w sprawie średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Ręczno w roku 
szkolnym 2020/2021 
 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
Wynik głosowania: obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 
ZA - 14 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Filocha Jan; Flasz 
Ewa; Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura Jolanta; Piętos 
Dominika; Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 
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Uchwała nr XVIII.123.2020 Rady Gminy Ręczno z dnia 29 grudnia 2020 r. stanowi pisemny 
załącznik do protokołu. 
 

Punkt 12 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków na terenie Gminy Ręczno 

 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
Wynik głosowania: obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 
ZA - 14 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Filocha Jan; Flasz 
Ewa; Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura Jolanta; Piętos 
Dominika; Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 
 

Uchwała nr XVIII.124.2020 Rady Gminy Ręczno z dnia 29 grudnia 2020 r. stanowi pisemny 
załącznik do protokołu. 
 

Punkt 13 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwią-
zywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok 
 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
Wynik głosowania: obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 
ZA - 14 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Filocha Jan; Flasz 
Ewa; Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura Jolanta; Piętos 
Dominika; Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 
 

Uchwała nr XVIII.125.2020 Rady Gminy Ręczno z dnia 29 grudnia 2020 r. stanowi pisemny 
załącznik do protokołu. 
 

Punkt 14 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy komisji stałych i Rady Gminy 
na 2021 rok 
 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
Wynik głosowania: obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 
ZA - 14 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; Filocha Jan; Flasz 
Ewa; Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Olszta Małgorzata; Patura Jolanta; Piętos 
Dominika; Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; Zawada Mirosław; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 
 

Uchwała nr XVIII.126.2020 Rady Gminy Ręczno z dnia 29 grudnia 2020 r. stanowi pisemny 
załącznik do protokołu. 
 

Punkt 15 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpoznania i rozpatrzenia petycji wniesionej w związku 
z zamiarem przekształcenia Szkoły Podstawowej w Stobnicy w szkołę filialną 

 

przyjęto przedmiot głosowania (w. zwykła) 
Wynik głosowania: obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 0 
ZA - 8 - Filocha Jan; Flasz Ewa; Olszta Małgorzata; Patura Jolanta; Piętos Dominika; 
Skrobek Marek; Synderecka Agnieszka; Świstak Robert; 
PRZECIW - 0 - 
WSTRZYMAŁO SIĘ - 6 - Betka Włodzimierz; Dembowski Adam; Felecka-Tręda Mariola; 
Michalski Kazimierz; Ociepa Jarosław; Zawada Mirosław; 
 

Uchwała nr XVIII.127.2020 Rady Gminy Ręczno z dnia 29 grudnia 2020 r. stanowi pisemny 
załącznik do protokołu. 
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Punkt 16 
Sprawy różne 
 

Radny Marek Skrobek 
1. Pytanie do kierownictwa urzędu gminy, jaki jest plan przeprowadzenia na terenie 

naszej gminie szczepienia naszych mieszkańców przeciwko Covidowi, jak to ma się 
odbyć, czy jest już coś planowane w tym temacie ?  

2. Jakie są plany i zamiary, zamierzenia na pozyskiwanie środków zewnętrznych, 
z jakich programów kierownictwo zamierza te pieniążki gdzieś tam pozyskiwać, 
szukać, czy są jakieś plany, czy też to wszystko przyjdzie dopiero, czas przyniesie ? 

 
Wójt Gminy Piotr łysoń 

1. Jeżeli chodzi o plany pozyskiwania środków na inwestycje nasze na następny rok, to 
szkoła, wodociąg środki są pozyskane. Droga Łęki Królewskie ze środków 
zewnętrznych, złożyliśmy wniosek do Rządowego Programu Inwestycji. Jeżeli tam 
nie będzie można, na pewno skorzystamy z Programu Inwestycji Dróg Lokalnych. 
Drogi dojazdowe do pól w Urzędzie Marszałkowskim jak co roku, do końca stycznia 
złożymy wniosek. Także praktycznie wszystkie inwestycje większe będą ze środkami 
zewnętrznymi. Wspomniałem już o grantach, granty są w 50% finansowane z 
programu Urzędu Marszałkowskiego. Jeżeli chodzi o wodociąg, dodatkowo chcemy 
złożyć do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 
Złożyliśmy już trzy następne wnioski do Wojewody Łódzkiego na dofinansowanie 
inwestycji, które czekają nas w przyszłości. Złożyliśmy wnioski na oczyszczalnię 
ścieków, bo z tym sobie nie poradzimy w przyszłości, jeżeli chodzi o nasz budżet. 
Także złożyliśmy wniosek, być może nam się uda, na zakup ciągnika (być może 
będzie to 2022 r.) z wszelkim oprzyrządowaniem do odśnieżania, do posypywania, 
do koszenia. Odnośnie naszych inwestycji to albo mamy już pozyskane środki, albo 
będziemy składać.       

2. Jeżeli chodzi o plan szczepień nie mam takich informacji, jedynie informacje mam 
z mediów, że w gminach będą przez rząd tworzone mobilne punkty szczepień.  

 
Radny Kazimierz Michalski 

1. W sprawie drogi na Brzezie, o wycięcie zakrzaczenia, bo są nie takie duże, jeszcze 
można ich wyciąć. Później to trzeba zezwolenie na wycięcie tych krzaków. A to jest 
droga wąska, wrażliwa, ani kombajnem, ani ciągnik ze sprzętem też nie może 
przyjechać.   

2. W sprawie rowu na początku tej drogi, żeby te płyty chodnikowe, co dzień prawie 
jeździ po mleko ciężki samochód, to te płyty poodpadają do rowu,  to są chodnikowe 
płyty, pękają, żeby założyć coś innego tam. 

 
Zastępca Wójta Marcin Kusa  

1. Jeżeli chodzi o drogę na Brzezie i zakrzaczenia, tak jak pan wójt powiedział i pan 
doskonale wie, że takie prace są czynione na terenie całej gminy ciągle. Między 
innymi też na Kolonii Paskrzyn były czynione, było czyszczenie rowu i były 
zakrzaczenia usuwane. W najbliższym czasie zajmiemy się zakrzaczeniami na 
Brzeziu.  

2. Jeżeli chodzi o drogę i rów przydrożny, rów od drogi wojewódzkiej w stronę drogi 
Brzezie, ta sprawa jest nam bardzo dobrze znana. Na dzień dzisiejszy nie widzimy 
rozwiązania z tego względu, że tam jest taki wąski pas drogowy i nie możemy uciec 
ani w jedną, ani w drugą stronę z tym rowerem. To jest też wydatek inwestycyjny, nie 
jest to zaplanowane w budżecie na 2021 rok. Mówimy o jakiś prefabrykowanych 
korytkach żelbetonowych w otwartym tym rowie, żeby to wzmocnić. Zobaczymy, 
w miarę naszych możliwości i środków w 2021 roku, czy poczynimy jakieś działania 
i kroki, czy po prostu go wyremontujemy i zostawimy go w trochę polepszonym 
stanie. 
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Punkt 17 
Zamknięcie sesji 
 
Wobec wyczerpania się zaplanowanego porządku obrad Przewodniczący Mirosław Zawada 
podziękował za udział w obradach, złożył zebranym życzenia noworoczne. O godz. 11:32 
zakończył obrady stwierdzeniem, że zamyka XVIII Sesję Rady Gminy Ręczno w dniu 
29 grudnia 2020 r.  

Na tym protokół zakończono. 
 

 

 

Protokołowała                       Przewodniczący Rady  
         
Barbara Stępień               Mirosław Zawada 


